REBATE REDEMPTION FORM

REBATE OFFER: #253031



PURCHASE A SET OF 4 SELECT GOODYEAR® TIRES AND GET UP TO

GOOD YEAR.

confidence. Learn more at www.goodyear.com/ en-US/terms-conditions-privacy-policy.

+AN ADDITIONAL \$50 REBAT

VHEN YOU ADD ANY QUALIFYING SERVICE OF \$150 OR MORE (BEFORE TAXES AND FEES)²

To your eligible tire purchase ● March 17 — June 30, 2025

GOODYEAR ELIGIBLE TIRE LINES	REBATE AMOUNT				
□ Assurance WeatherReady® 2 □ Wrangler DuraTrac® RT □ Assurance WeatherReady® □ Wrangler DuraTrac®	\$120				
☐ Eagle® F1 SuperCar® 3 ☐ Eagle® F1 SuperCar® 3R	\$100				
☐ ElectricDrive™ 2 ☐ Wrangler Boulder MT® ☐ Assurance MaxLife® ☐ Eagle® F1 Asymmetric 6 ☐ Wrangler Steadfast HT® ☐ Eagle Exhilarate® ☐ Wrangler® All-Terrain Adventure with Kevlar®	\$80				
☐ Assurance ComfortDrive® ☐ Eagle® Sport All-Season Family (includes ROF and SCT)	\$60				
bove rebates are on a set of four tires. If your vehicle requires six tires, rebates are available on a prorated basis for the two additional tires. The prorated rebate amount, per additional tire, is 25% of the imminimum purchase is a set of four tires and the maximum purchase is six tires per invoice. Please specify quantity below.	he rebate amount listed above.				
FILL OUT THIS INFORMATION: The name and address you enter below MUST match the information on the invoice. IRST NAME:					
AST NAME:					
IOME ADDRESS:					
PT/SUITE: CITY:					
PROVINCE: POSTAL CODE: PHONE:					
MAIL (OPTIONAL):†					
NVOICE DATE (MM/DD/YYYY): INVOICE NUMBER:	QUANTITY:				
IRE SIZE: VEHICLE MODEL:					
'EHICLE MAKE: VEHICLE YEAR:					
UITHORIZED STORE #/NON-SIG/WEBSITE:	I would like to receive future communications, coupons and offers from Goodyear (and third parties on its behalf).				

SUBMIT ONLINE AND GET YOUR REBATE FASTER

BEFORE YOU SUBMIT YOUR CLAIM

Please ensure that you have a copy of your original sales receipt or invoice, which shows:

- √ Customer name
- √ Tire product purchased
- √ Date the tires were purchased
- √ Name and address of the store where the tires were purchased

AFTER YOUR CLAIM IS SUBMITTED

- 1. Processing updates will be sent to your email address.
- 2. To check the status of your claim, visit Goodyear.ca/rebates.
- 3. Once your claim is approved, you will receive your rebate.

Must be submitted by 7/31/25. Work orders will not be accepted.

- OR - SUBMIT YOUR CLAIM BY MAIL

Mail your completed rebate form, along with your original invoice or sales receipt, in an envelope to the following address: Goodyear Offer 253031, PO Box 3535, Markham, ON L3R6J5

Invoice or sales receipt must be dated within the period from March 17, 2025 to June 30, 2025. Completed rebate form and a copy of the invoice or sales receipt must be mailed with a postmark date no later than July 31, 2025. Rebate provided on a Goodyear Prepaid Mastercard® or Virtual Account. Please allow 8-10 weeks for receipt of your prepaid card or virtual account.

IMPORTANT

We suggest you keep a copy of your completed rebate form for reference.

For additional questions or to check the status of your rebate, you may visit www.Goodyear.ca/rebates, email GoodyearPromotions@360insights.com or call Goodyear Rebate Customer Service at 1-844-880-5326 Monday to Friday between the hours of 9 a.m. — 9 p.m. ET and 9 a.m. — 5 p.m. ET on Saturday.

■ \$50 REBATE ON ANY SERVICE OF \$150 OR MORE

By responding to this offer, you will be disclosing all the information requested on this form to a fulfillment company affiliated with Goodyear, and you consent to the disclosure and use of this information. The fulfillment company uses this information to process and fulfill your rebate claim. We respect individual privacy and value your confidence. To view the Goodyear privacy policy, go to http://www.goodyear.com/legal/privacy.html.

[†]By providing your email address, you agree to receive communications regarding your rebate submission, which may include updates on status and/or requests for additional information, when necessary.

'The rebate: The GOODYEAR SPRING PROMOTION EVENT is a manufacturer's online rebate. This is a consumer tire rebate event for select Goodyear tires. To qualify for this event, you must purchase your eligible tires between March 17, 2025 and June 30, 2025, One (1) rebate form per sales receipt/fivoice. Limit one (1) online rebate per qualifying purchase, per visit. Limit four (4) rebates per individual consumer, per promotion period. Federal and provincial taxes are calculated on the selling price before the rebate. Minimum purchase of as et of four (4) tires is required to receive the full rebate amount. Rebates are also available per tire on a prorated basis with a minimum purchase of four (4) tires and a maximum purchase of six (6) tires per sales receipt/invoice. The consumer must submit the rebate form online along with a copy of the sales receipt/invoice on or before July 31, 2025. Offer is only open to residents of Canada and is only valid for tire purchases for a participating Canadian retailer that operates a retail location in Canada. This rebate offer cannot be combined with any other Goodyear rebate offer. This is a consumer rebate that also applies to business-to-business purchases, excluding tires sold to national accounts, government accounts, P&R accounts, secondary supply points, other retailers or any other delivery for the account of Goodyear. All sales receipts/invoices submitted must include detailed product and customer sold-to information to be eligible for rebates. The participating retailer is solely responsible for determining the selling price of the tires without direction from Goodyear. Visit goodyear.ca or see a participating retailer for more details.

Additional terms and conditions: Goodyear reserves the right to substitute a cheque of equal value in lieu of a Goodyear Prepaid Mastercard® or Virtual Account at its discretion. Fraudulent submissions will not be honoured and may be prosecuted. Goodyear is not responsible for non-complying rebate submissions. Non-complying rebate submissions will not be honoured, acknowledged or returned. Void where taxed, restricted or prohibited by law. All decisions made by Goodyear (or its authorized representatives) relating to the validity of any submissions are final and binding. This promotion is subject to all federal, provincial, and local laws and regulations. Retain copies of the materials you submit.

Tire rebate will be issued in the form of one (1) Goodyear Mastercard Prepaid Card or Virtual Account. Card/Virtual Account is issued by Peoples Trust Company under licence from Mastercard International. Mastercard is a registered trademark, and the circles design is a trademark of Mastercard International Incorporated. No cash access or recurring payments. Card can be used where Mastercard is accepted. Virtual Account can be used online or for phone/mail orders where Mastercard is accepted. Card/Virtual Account valid for up to six (6) months; unused funds will be forfeited after the valid thru date. Card terms and conditions apply.

*Service rebate: Offer valid with a minimum qualifying service addition. Minimum purchase of \$150 required to get \$50 rebate on qualifying service, including tire installation, parts and labour. Qualifying service purchase must be made with the purchase of a set of four (4) qualifying Goodyear tires from March 17, 2025 to June 30, 2025 and only at participating Canadian Goodyear Tire & Service Network retailers. Offer is only open to residents of Canada with mailing addresses in Canada. Tire purchase, shop supplies, disposal fees and taxes are excluded from this offer. Cannot be combined with other Goodyear service offers.

Kevlar[®] is a registered trademark of E.I. du Pont de Nemours and Company ©2025 Goodyear Canada Inc. All rights reserved.

[†]Please be advised that an email address is required for checking your claim status online and receiving claim status notifications.

FORMULAIRE DE DEMANDE DE REMISE

OFFRE DE REMISE: #253031

PNEUS ET SERVICE

ACHETEZ UN JEU DE 4 PNEUS GOODYEAR™ SÉLECTIONNÉ ET OBTENEZ UNE REMISE D'INF VAI FIIR IUSQU'À PAR COURRIER OU EN LIGNE'

GOOD YEAR

+UN RABAIS SUPPLÉMENTAIRE DE 50 \$

SI VOUS AJOUTEZ UN SERVICE ADMISSIBLE DE 150 \$ OU PLUS (AVANT TAXES ET FRAIS) ² À votre achat de pneus admissible • 17 mars – 30 juin, 2025

	GOODYEAR GAMMES DE PNEUS ADMISSIBLES MONTANT DE LA REMISE																							
MILINE	•		ince V			-	2			□ Wrangler DuraTrac ^{MD} RT □ Wrangler DuraTrac ^{MD}										120 \$				
		□ Eagle ^{MD} F1 SuperCar ^{MD} 3 □ Eagle ^{MD} F1 SuperCar ^{MD} 3R																10	0	\$				
	□ ElectricDrive ^{MC} 2 □ Wrangler Boulder MT ^{MD} □ Assurance MaxLife ^{MD} □ Eagle ^{MD} F1 Asymmetric 6 □ Wrangler Steadfast HT ^{MD} □ Eagle Exhilarate ^{MD} □ Wrangler ^{MD} All-Terrain Adventure avec Kevlar ^{MD}																80 \$							
	□ Assurance ComfortDrive ^{MD} □ Eagle ^{MD} Sport All-Season Family (ROF et SCT inclus) emises ci-dessus s'appliquent sur un ensemble de quatre pneus. Si votre véhicule nécessite six pneus, des remises sont offertes sur une base proportionnelle pour les deux pneus supplémentz																60 \$							
Les remi proportio	ses ci-des innelle, pa	ssus s'app ar pneu su	liquent su pplémenta	ır un ense aire, équiv	mble de q vaut à 25	uatre pne % du mo	eus. Si vot ntant de la	re véhicul a remise i	e nécessi ndiqué ci	te six pne -dessus. I	us, des re L'achat m	mises son inimum es	nt offertes st un ense	sur une b mble de d	ase propo Juatre pne	rtionnelle eus et l'ac	pour les d nat maxin	eux pneu ium est d	s suppléi le six pne	mentaires. us par fact	Le montant ure.	de la remi	ise	
FOURNISSEZ LES RENSEIGNEMENTS CI-DESSOUS. Le nom et l'adresse indiqués ci-dessous DOIVENT correspondre aux renseignements figurant sur la facture. PRÉNOM:																								
NOM I	DE FAM	IILLE :																						
ADRE	SSE DO	MICILI	AIRE (NUMÉ	R0 et l	NOM D	E RUE):																
APP./E	BUR.:	1	1		1		1		1	1	VILLE	:	1		1				1	1 1				
PROV	INCE: CODE POSTAL: NUMÉ							JMÉRO DE TÉLÉPHONE :																
													_				_							
ADRE	SSE ÉL	ECTRO	NIQUE	(FACU	LTATIF) †:																		
DATE DE LA FACTURE (JJ/MM/AAAA) : NUMÉRO DE LA FACTURE :														1		QUANTITÉ :								
		/			/																			
DIMENSIONS DES PNEUS : MODÈLE DU VÉHICULE :																								
MARQUE DU VÉHICULE : ANNÉE DU VÉHICULE : OUI													OUI!	commun spéciale:	ite recevo ications s s, les prod	ur les d duits et								
No DL	confiance. Por													confiance.	Pour consult	promotions de Goodyear. s la vie privée des individus et apprécions votre consulter la politique de confidentialité de Goodyear,								

†Veuillez noter qu'une adresse e-mail est requise pour vérifier l'état de votre réclamation en ligne et recevoir des notifications d'état de réclamation.

SOUMETTEZ EN LIGNE ET OBTENEZ VOTRE REMISE PLUS RAPIDEMENT — Visitez Goodyear.ca/rebates

AVANT DE SOUMETTRE VOTRE DEMANDE DE REMISE

Assurez-vous d'avoir une copie de votre reçu de caisse ou de votre facture originale indiquant les informations suivantes:

- √ Nom du client
- √ Nom des pneus achetés
- √ Date de l'achat des pneus
- √ Nom et adresse du détaillant où les pneus ont été achetés

APRÈS LA SOUMISSION DE VOTRE DEMANDE:

- Les mises à jour de traitement seront envoyées à votre adresse e-mail.
- 2. Pour vérifier l'état de votre demande, visitez Goodyear.ca/rebates.
- Une fois que votre demande est approuvée, vous recevrez votre remboursement.

Doit être soumis avant le 31/7/25. Les ordres de travail ne seront pas acceptés.

- OU - SOUMETTEZ VOTRE REMISE PAR COURRIER

Remplissez ce formulaire et envoyez-le par la poste avec une copie de votre facture ou reçu de vente à l'adresse suivante; Offre 253031 de Gooduear, PO Box 3535, Markham, ON L3R 6J5

La date de la facture ou reçu de vente doit être comprise dans la période allant du **17** mars au **30 juin 2025**. Le formulaire rempli et une copie de la facture ou reçu de vente doivent être envoyés au plus tard le **31 juillet 2025**. Remise offerte sur une Goodyear carte prépayée Mastercard^{MO} ou un compte virtuel. Veuillez prévoir de 8 à 10 semaines pour la réception de votre carte prépayée ou de votre compte virtuel.

IMPORTANT

Nous vous suggérons de conserver une copie de votre formulaire de remise rempli à titre de référence.

Pour des questions supplémentaires ou pour vérifier l'état de votre remise, vous pouvez visiter www.Goodyear.ca/rebates, envoyez un courriel à GoodyearRebates@360insights.com ou appelez le service à la clientèle de Goodyear Rebate au 1-844-880-5326

Lundi - Vendredi, 09:00 - 18:00 HNE Samedi, 09:00 - 17:00 HNE

■ REMISE DE 50 \$ SUR TOUT SERVICE DE 150 \$ OU PLUS

En répondant à cette offre, vous divulguerez les renseignements demandés sur ce formulaire à une entreprise de traitement affiliée à Goodyear et vous consentez à la divulgation et l'utilisation de ces informations. Cette entreprise utilise ces renseignements pour traiter et accordret a rensieu, Bruox respectons a via représe des individuse et apprésions votre confiance. Pour consulter la politique de confidentialité de Goodyear, visitez i https://www.goodyear.orm/degal/privacy.html.

'En fournissant votre adresse électronique, vous acceptez de recevoir des communications concernant votre demande de remise, qui pourraient inclure des nouvelles à propos de son traitement ou des demandes de renseignements supplémentaires, le cas échéant.

Rabais sur les pneus : L'ÉVÉNEMENT PROMOTIONNEL DU PRINTEMPS DE GOODYEAR iconsiste en une remise postale du fabricant. Il s'agit d'un événement de remise aux consommateurs diferte à l'acht de pneus Goodyear sélectionnées Affin d'être admissible à cet événement, vous devez achter des pneus sélectionnées n'elle 17 mars et le 30 juin 10/25. Un rabais par facture ou reçu de vente envoyé. Limite d'une (1) femise postale ou en ligne par acht admissible, par visite. Limite d'un (1) formulaire de remise par achat de pneus, par enveloppe. Limite de quatre (4) remises par consommateur individuel, par période de promotion. Les taxes édérales et provinciales sont aculcièses sur le pricé vente avant la remise. L'achat minimum of membre de quatre pneus est requis pour recevoir le montant total de la remise. Des remises par pneu sont également offertes sur proportionnelle avec un achat minimum de quatre pneus et un achat maximum de six pneus par facture ou reçu de vente. Le client dois sounement le formulaire en ligne ou le remiplire et l'envoyer par la poste avec une copie de la facture ou du reçu de vente à l'adress en didiquée sur le formulaire au plus tarde 13 juillet 2025 le cachet de la poste en faisant foi. L'Offre ne s'adresse qu'aux résidents du Canada et n'est valable que sur les achats de pneus effectués chez un détaillant canadien participant qui tient un commerce de détail au Canada. Cette d'înté de remise postale ne peut d'et combinée avec acuure autre offre de remise postale une remise pour le consommateur qui s'applique également aux achats interentreprises, à l'exception des pneus vendus à des comptes acure de vente. Les points d'approvisionnement secondaires, d'autres détaillants ou de toute autre luvriasion pour le compte de Coodyear. Cou si se reçue de vente ou factures envoyés doivent inclure des informations détaillées sur le produit et l'achteur pour être admissibles aux rabais. Le une base détaillant participant que le residence pour de rense peut de combiex eve acuure autre d'inter étre prouver le com

Modaîtés supplémentaires : Goodyear se réserve le droit de remplacer la carte prépayée Goodyear, la carte prépayée Mastercard ou le compte virtuel par un chêque de valeur égale, et ce, à sa discrétion. Les soumissions frauduleuses ne seront pas acceptées et pourront entraîner des poursaites judiciaires. Goodyear n'est pas responsable des demandes de remise postale non conformes ni du cournier perdu, en retauf, litible, insufframent affranchi ou non distribuable. Les demandes de remise postale non conformes ne seront ni acceptées, ni reconnues, ni retoumées. La promotion est non valide là où elle est taxée, restribe ou interdité par la loi. Toutes les décisions de Goodyear (ou de ses représantants autorisés le patientemnt à la validité des demandes de remises aunt définitives et exécutoires. Cette promotion est assurjettée aux dis et réglements fédéraux, provinciaux et locaux. Conservez une copie des documents envoyés.

Vos rabais sur l'achat d'un jeu de pneus (et sur le service, si admissible – voir ci-dessous pour les détails) seront émis sous forme de carte de crédit Mastercard^{MD} prépayée ou de compte virtuel. La carte/le compte virtuel est émis(e) par Peoples Trust Company avec l'autorisation de Mastercard International Incorporated. Mastercard International Incorporated. Ne permet pas d'obtenir de l'argent liquide ni d'effectuer des paiements récurrents. La carte peut être utilisée en ligne sur les sites où la marque Mastercard est acceptée. Le compte virtuel peut être utilisée en ligne, pour des commandes au téléphone ou par courrier dans les établissements où la carte Mastercard est acceptée. La carte/le compte virtuel est valable pendant 6 mois maximum; les fonds non utilisés seront perdus après la date limite de validité. Des conditions s'appliquent à la carte.

Rabais sur le service - Offre valable pour un montant de service additionnel minimum admissible Un montant d'achat minimal de 150 \$ est requis pour obtenir un rabais de 50 \$ sur un service admissible, y compris l'installation des pneus (pièces et main-d'oeuvre). L'achat d' un service admissible dont être effectué avec l'achat d' un ensemble de quatre pneus Goodyear admissibles entre le 17 mans 2025 et la date d'échéance du 30 juin, seulement haz les détaillants participants du MPS de Goodyear L'offres à diresse uniquement aux résidents du Canada ayant une adresse postale au Canada. L'achat de pneus, les fountitures d'alteil, les frais d'élimination et les taxes ont exclus de cette effer. Cettre offre ne peut être inuméle à autume autre frais esservice Geodyera.

KevlarND est une marque déposée d'E.I. du Pont de Nemours and Company. ©2025 Goodvear Canada Inc. Tous droits réservés.